
Protokoll fört vid styrelsemöte, torsdagen den
26 september 2024
Tid: 10:09–11:32
Deltagare: Daniel Ahlberg, Anders Lundquist, Jimmy Olsson, Fan YangWallentin.

1. Närvaro och föredragningslista. Möte via Zoom.

2. Utseende av sekreterare och justeringsperson. Daniel utsågs till sekreter-
are, Anders till justerare.

3. Information från ordförande. Information rör Statistikfrämjandet, och tas
upp under den punkten.

4. Rapport från kassör. Cramérsällskapet har blivit testamenterade en summa
pengar. Anders har deltagit i en boupptäckningsförättning. Juristerna som
arbetar med saken tror det kommer vara klart inom årets slut.

5. Rapport från sekreterare. Så här långt tre personer anmälda till höst-
mötet, samt en som är anmäld för digital medverkan. Påminnelse om höst-
mötet gick ut under förmiddagen, och en påminnelse riktad till kontaktombud
planeras.

6. Representant till Statistikfrämjandet. Fan var med på ett styrelsemöte
veckan som gick. Under mötet diskuterades främst Statistikfrämjandets stun-
dande höstmöte.

Ordförande för Statistikfrämjandet har bjudit in representanter för dess under-
föreningar för ett möte, i vilket Jimmy deltog. Under mötet diskuterades hur
främjandet kunde vidareutvecklas. Det kom förslag kring omorganisation och
om att inkorporera underföreningar som intresseorganisationer. Motivet sades
vara bättre service till medelmmarna och mer effektivitet genom gemensam
budget.

Då Cramérsällskapet drivs av akademiker ser den nuvarande styrelsen eett
värde i att förbli en ideell förening. I nuläget är den service vi får från
främjandet tillgång till hemsida och att de tar hand om vårt medlemsreg-
ister/avgiftsbetalning. Känslan för stunden var att om främjandet upphör
med möjligheten till att var under-/stödförening så kan det finnas fördel att
kvarstå som en fristående ideel förening framför att inkorporeras i främjandet
som intresseorganisation.

7. Höstmötet. Vi har kontaktat ett stort antal personer inför mötet för att
vara talare. Flertalet har tackat ja med en gång, medan ett antal har inte
haft möjlighet att medverka. Vi beklagar att trots att vi talat med minst fem
kvinnor, så har enbart en av dem tackat ja till att medverka.
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Ytterligare talare sedan förra mötet är Erik Gustafsson (Advisense), Jonas
Wallin (Lunds universitet) och Sebastian Åberg (Danske bank). Tatyana blir
uppmanad att kontakta Fioralba Ajazi (IT-universitetet Köpenhamn) som hon
tidigare föreslagit. Jimmy kontaktar Mårten Schultzberg (Spotify).

Sedan tidigare har kostnad för mötet satts till 900/1000 kr beroende på om
man är medlem eller ej. Talarna blir i år avgiftsbefriade då flera kommer
utifrån (ej akademin). Ett utskick med information till talarna planeras.
Daniel skissar på detta, och skickar sedan till Jimmy som kontaktar talarna.

9. Nästa möte. Torsdagen 17 oktober kl 10:00.

Vid protokollet: Justeras:

Daniel Ahlberg Anders Lundquist
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